
 

 

 

Agendanr.:  

Voorstelnr.: RB2014079 

Onderwerp: Commissiebespreking rekenkamerrapport HVC 

Programma: 

 

 

Aan de commissie, 

 

Heerhugowaard, 16 juni 2014 

 

 

Toelichting: 

De rekenkamercommissie heeft onderzoek gedaan naar de relatie tussen de aandeelhoudende 

gemeenten en de HVC. De uitkomsten daarvan staan in het omvangrijke rapport dat u allen heeft 

ontvangen.  

Door uw commissievoorzitter  A. Harren (VVD) en de heer J.J. Wedemeijer (SP), is het verzoek 

ontvangen dit rapport te agenderen voor deze commissie met het oogmerk te komen tot het 

formuleren van een raadsbesluit tot vaststelling van het rekenkamerrapport 

 

De vraag die de heer Harren aan u wil voorleggen is de volgende. 

Een van de aanbevelingen uit het rapport is om met de andere aandeelhouders en stakeholders, in 

eerste instantie de VVI, om tafel te gaan naar aanleiding van de behandeling van het rapport.  

De raad kan dus besluiten om richting mee te geven aan de portefeuillehouder  voor de bespreking in 

de VVI.  Of die richting ook direct gedeeld moet worden met de andere aandeelhouders, dus 

voorafgaand aan het overleg dat de wethouder zal gaan hebben, is een procesvraag die de raad bij de 

behandeling kan beantwoorden.   

 

De vraag die de heer Wedemeijer aan u wil voorleggen, wordt als volgt ingeleid. 

De SP heeft kennis genomen van:  

- ｴWデ ┗Wヴゲﾉ;ｪ ┗;ﾐ SW ヴWﾆWﾐﾆ;ﾏWヴゲ ;;ﾐｪ;;ﾐSW SW ヴｷゲｷIﾗげゲ SｷW HVC Wﾐ S;;ヴﾏWW SW ｪWﾏWWﾐデWﾐ ﾉﾗヮWﾐく 
- het jaarverslag 2013 van HVC.  

-het rapport van de accountant van Zaandam over HVC 

http://zaanstad.notudoc.nl/cgi-

bin/showdoc.cgi/action=view/id=905251/type=pdf/Jaarstukken_2013_en_Begroting_2015.pdf 

 

Voorts heeft de provinciale Statenfractie van de SP het volgende medegedeeld.  

さDe Provincie Noord-Holland gaat blijkens de provinciale Kaderbrief 2015-2018 onderzoeken wat de 

voor- en nadelen zijn van de oprichting van een provinciaal bedrijf voor duurzame energie. 

Desgevraagd heeft gedeputeerde J. Bond in een statencommissievergadering op 5 juni gezegd dat 

hierbij ook gekeken zal worden naar de mogelijkheid (delen van) HVC in dit nieuwe provinciale bedrijf 

onder te brengen. De heer Bond heeft daarbij aangetekend dat een probleem kan zijn dat HVC nu 

eigendom is van gemeenten en waterschappen, die hiermee moeten instemmenざ 

 

 

http://zaanstad.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=905251/type=pdf/Jaarstukken_2013_en_Begroting_2015.pdf
http://zaanstad.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=905251/type=pdf/Jaarstukken_2013_en_Begroting_2015.pdf


De vraag die wij (SP) aan het college voorleggen is : 

-   Hoe denkt het college over het voorstel van de provincie om (delen van) de HVC in een  

    nieuwe provinciaal bedrijf onder te brengen? 

De vraag die wij (SP) de raadscommisissie willen stellen is: 

-   Hoe denkt u over de door de provincie voorstelde koerswijziging om de bedrijfsmatige  

    activiteiten van de HVC terug te brengen  tot de kerntaken (afvalverwerking ten behoeve van  

    gemeenten en de direct daarmee verband houdende activiteiten ( te denken valt aan 

    afvalinzameling of -import, verkoop van de opgewekte energie e.d.) 

 

De SP stelt deze vragen ook aan de bij de HVC aangesloten gemeenten aan de orde. Aan de hand van 

de opmerkingen van de andere gemeenten kan dit vervolgens leiden tot een synthese die voorgelegd 

kan worden aan de aan de HVC gelieerde partijen.  

 

Voorstel: 

Deze commissievergadering  gebruiken om aan de hand van de gestelde vragen van zowel  het 

college als de gemeenteraadsfracties zo mogelijk een standpunt in te nemen.   

 

de raadsgriffier,     de commissievoorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


